

سياسة الصحة والسلامة والبيئة في بروج BOROUGE HEALTH, SAFETY & ENVIRONMENT (HSE) POLICY



Borouge is committed to the highest standards of HSE excellence by protecting our people, communities and the environment; ensuring effective security and business continuity measures; and following sustainable business practices.

As a signatory of the Chemical Industry's Responsible Care® Global Charter, we apply best practices and pursue continuous improvement.

BOROUGE IS COMMITTED TO:

1. Pursuing the goal of no harm to people and the community.
2. Protecting the environment and supporting the UAE's commitment to address the challenge of climate change locally and globally.
3. Implementing cost-effective measures to improve energy efficiency and promote the use of renewable energy.
4. Ensuring compliance with all applicable laws, regulations, policies and procedures relating to HSE.
5. Having world-class emergency response, crisis management and business continuity measures in place.
6. Managing risks through effective controls and minimising impacts to our businesses.
7. Focusing on incident prevention by managing process safety and the integrity of our assets.
8. Promoting sustainability, corporate social responsibility and the welfare of our workforce.
9. Embedding a 100% HSE culture that empowers employees and contractors to intervene and stop any unsafe work.
10. Developing and sustaining HSE critical competencies in our employees.
11. Holding all levels of management, supervisors, and employees accountable for HSE performance.
12. Setting targets for HSE performance and continuous improvement.
13. Engaging business partners who are also committed to 100% HSE.
14. Optimising the positive health, safety, environmental and societal impacts of our products throughout their lifecycle through our product stewardship programme.

Borouge will implement this Policy through a comprehensive HSE management system.

تلتزم بروج بتحقيق أعلى المعايير العالمية للتميز في الأداء في مجالات الصحة والسلامة والبيئة وذلك من خلال حماية الموظفين والمجتمعات والبيئة، كما تلتزم باتخاذ تدابير فعالة تضمن الأمن واستمرارية الأعمال واتباع ممارسات مستدامة لمزاولة أعمالها ونشاطاتها.
باعتبارنا أحد الأعضاء الموقعين على الميثاق العالمي للرعاية المسؤولة نؤكد على التزامنا باتباع أفضل الممارسات والتطوير المستمر.

تلتزم بروج بما يلي:

1. السعي لتحقيق هدف عدم إلحاق الأذى بالأفراد والمجتمع.
 2. حماية البيئة ودعم التزام دولة الإمارات العربية المتحدة بالتصدي لظاهرة التغير المناخي محلياً وعالمياً.
 3. تطبيق تدابير فعالة من حيث التكلفة لتحسين كفاءة الطاقة وتشجيع التوسع في استخدام الطاقة المتجددة.
 4. الامتثال للقوانين واللوائح والسياسات والإجراءات المطبقة ذات الصلة بالصحة والسلامة والبيئة.
 5. تبني خطة ذات معايير عالمية للاستجابة لحالات الطوارئ وإدارة الأزمات واستمرارية الأعمال.
 6. إدارة كافة المخاطر من خلال منهجية تعتمد على تطبيق تدابير فعالة تحد من تأثيرات تلك المخاطر على العمليات.
 7. التركيز على منع وقوع الحوادث من خلال إدارة إجراءات السلامة وحماية الأصول.
 8. تعزيز الاستدامة والمسؤولية المجتمعية ورعاية كوادرننا.
 9. ترسيخ ثقافة الصحة والسلامة والبيئة 100% لتمكين كافة الموظفين والمقاولين المتعاملين معنا من التدخل لمنع أي أعمال تشكل خطراً على السلامة.
 10. التطوير والمحافظة على القدرات الأساسية في مجال الصحة والسلامة والبيئة لدى موظفينا.
 11. عدم التهاون في محاسبة المسؤولين والمشرفين والموظفين في كافة المستويات على أدائهم في مجالات الصحة والسلامة والبيئة.
 12. وضع أهداف للأداء في مجالات الصحة والسلامة والبيئة والعمل على تطويره بصورة مستمرة.
 13. التعاون مع شركاء الأعمال الذين التزموا بميثاق 100% صحة وسلامة وبيئة.
 14. تعزيز أهمية الآثار الإيجابية لمنتجاتنا من الناحية الصحية والأمنية والبيئية والمجتمعية وتلك المتعلقة باستهلاك الطاقة طوال فترة صلاحيتها من خلال برنامجنا للإشراف على سلامة المنتج.
- ستقوم بروج بتطبيق هذه السياسة من خلال نظام شامل لإدارة الصحة والسلامة والبيئة.

رينر هوفلينغ
الرئيس التنفيذي
شركة بروج برايفت ليمتد

RAINER HOEFLING
Chief Executive Officer
Borouge Pte Ltd

هزيم سلطان السويدي
الرئيس التنفيذي
شركة أبوظبي للدائن البلاستيكية المحدودة (بروج)

HAZEEM SULTAN AL SUWAIDI
Chief Executive Officer
Abu Dhabi Polymers Co. Ltd (Borouge)

INSPIRING TOMORROW